
Høring av regulering av fisket etter leppefisk 2017.
Innspill:
2.2 Kvote på fartøynivå
2.3 Deltagelse

Forutsigbarhet er viktig i alle næringer, også fiskeri. Hvis høringsforslaget blir
Stående uten endringer så vil det føre til store endringer i driften, og mange miste 
driftsgrunnlaget. 
Det minste vi kan forlange fra FD er forutsigbarhet. 
Vi kan ikke se hvordan FD skal ha kontroll på totalkvoten med denne type regulering. 
Det tvinger rederi til unødvendige omstruktureringer med påfølgende kostnader. Det er 
stor enighet blant leppefiskerne om at fiskeriet må lukkes. Hvis det ikke blir lukking så 
må det settes en startkvote for nye aktører. Vi har satt opp et forslag der alle må ta en 
reduksjon i antall fisk for å gi plass til nye fiskere. Dette er bare et eksempel. 
Tall og faktorer er ikke riktig og må regnes ut for hver av de 3 sonene. 
Det er også uenighet om hvor stor nybegynnerkvoten skal være. Vi fått mange innspill 
på dette og di fleste har ment at 20000 fisk i start kvote for nye, kanskje er litt for høyt.  
Men vi mener at viss det skal vere et fornuftig driftsgrunnlag så er 20000 fisk et bra 
forslag.
Refordeling er viktig da den vil regulere fremtidige kvoter etter innsats.

1. Påmelding for alle. FD vil da ha full kontroll på antall deltagere. (som i 2016)

2. Hvis ikke lukking av fiskeriet: Kvoter for nye: 20000 fisk begrenset til
maks 5 % av totalkvoten pr år. 

3. Kvoter for dei som har deltatt:

Levert siste 3 år/3= kvotegrunnlag (minimum 20000)

Årets kvote (–tildelt nye) / kvotegrunnlag alle fartøy = Faktor

18000000-900000 / 21000000 (eksempel) = 0,814

Kvotegrunnlag x Faktor = Kvote

Eksempel: 
kvotegrunnlag 150000 x faktor 0,814 = 122100 stk.

Minimumskvote på etablerte fartøy må vere  20000 fisk pr. fartøy. (ettersom dette blir 
startkvoten for nye fiskere)



4. Refordeling/utvide kvotene.

Refordele/utvide kvotene fra 1 okt. (eksempel) Man vil da sikre at kvotene
blir oppfisket og at alle får muligheten (også nyetablerte) til å fiske utover
kvoten og deretter få større kvote påfølgende år.(fisket på årets refordeling/3)
Egen påmelding da de fleste har avsluttet fisket på denne årstiden.

Dette forslaget vil ha følgende konsekvenser:

-Full kontroll på kvoten.
-Oppdretterne får leppefisken når de ønsker.
-Forutsigbarhet for de som er etablert.
-Mulighet for nye å etablere seg.
-Mister rettigheter etter 3 år.
-Kvotegrunnlaget blir regnet ut hvert år etter leveringer siste 3 år/3 (punkt 3).

FD foreslår 1 fartøy pr eier/rederi/selskap. FD vil ikke oppnå ønsket reduksjon i antall 
fartøy med dette tiltaket. Flerbåtsrederiene har flere manntallsførte fiskere som eiere 
og blir derfor tvunget til å danne flere rederi med betydelige merkostnader og 
ekstraarbeid for både fisker og FD (søknader om ervervsløyve osv.) Det bør være 
anledning til å ha 1 fartøy pr. fisker, men de må kunne driftes fra samme rederi.

Tøkje Båt AS
Regina H-94-AV
Niko H-56-AV

Venito AS
Olivia H-3-AV
Labridae H-154-AV

Oline H-18-AV
Oline2 H-108-AV


